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Başkan Otgöz, ilçe belediyesi olarak toplam 65 
mahalleye birden hizmet vermeye çalıştıklarını 
hatırlatarak, “65 mahallemizin her bir alanında, 
her bir metrekaresinde elimizdeki imkanlarla ça-
lışmalarımızı yoğun bir şekilde devam ettiriyoruz. 
Bunlardan bir tanesi de Menekşe mahallemizdeki 
parke taşı döşeme çalışmalarıdır.” dedi.
Mahallelerin dağınık olmasına rağmen vatandaş-
larına hizmet götürme gayreti içerisinde oldukla-
rını  ifade eden başkan Otgöz, “Vatandaşlarımızın 
taleplerini yerine getirerek takiplerini yapmak 
bizlerin görevidir.” dedi.
Şuanda bir çok mahallede hizmetlerinin devam 
ettiğini söyleyen başkan, kışın gelmesinden 
dolayı hizmetleri olabildiğince hızlıca sonuç-
landırmaya çalıştıklarını ifade etti. Seydikemer 
Belediye Başkanı Yakup Otgöz yaptığı açıklama-
da; “Şuanda ilçemizdeki bir çok mahallemizde 
hizmetlerimiz devam ediyor. Vatandaşlarımıza 
verdiğimiz sözleri yerine getirme gayreti içerisin-
deyiz. Menekşe Mahallesi’ndeki parke döşeme 
çalışmalarını hızlandırdık. Bu anlamda Fen işleri 
ekiplerimize teşekkür ediyorum. İlçemizin hayli 

geniş ve dağınık olmasına rağmen ekiplerimiz 
büyük bir gayretle çalışmalarını sürdürüyor. Bir 
yandan stabilize yol çalışmalarını yapan ekipleri-
miz bir yandan da yollara kilitli parke taşı döşeme 
çalışmalarına devam ediyor. Dolayısıyla, buradaki 
amacımız; kış daha çok bastırmadan, vatandaşı-
mızın yaşamış oldukları yada yaşayabilecekleri 
sıkıntıları minimize etmek, azaltmaktır. Bununla 
birlikte vermiş olduğumuz hizmetlerin kalitesi de 
çok önemlidir. Çalışmaları yerinde inceleyerek 
vatandaşlarımıza verdiğimiz hizmetlerin hem ka-
litesini görüyor, hemde kontrol ediyoruz.  Burada, 
tabi sadece yol değil, park ve bahçeler ile temizlik 
işleri ekiplerimiz de dahil tüm birimlerimizle 
birlikte bölgemize hizmet üretmeye devam ediyo-
ruz” diye konuştu.
İnceleme gezisinde bulunan Menekşe mahalle 
muhtarı Fatih Köymen ‘den de mahallenin duru-
mu ile ilgili bilgi alan başkan Yakup Otgöz, incele-
me esnasında çevrede bulunan vatandaşlarla da 
görüşerek Menekşe mahallesine yapılan ve yapı-
lacak çalışmalar hakkında bilgi verdi.
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Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz ve Başkan Yardımcısı Mustafa Karakuş, parke 
taşı döşeme çalışmaları yürütülen Menekşe Mahallesi’nde incelemelerde bulundu.

Başkan Otgöz, parke taşı döşeme 
çalışmalarını yerinde inceledi



2018 Seydikemer için, yeni umutlar, 
yeni yatırımlar, yeni hizmetler yılı 

İMTİYAZ SAHİBİ

SORUMLU  MÜDÜR

EDİTÖR

HABER - FOTOĞRAF

BASIM

Yakup OTGÖZ

Halil  AYAT

Cem ERTUGAN

Serdar ARSLAN
Mustafa KÜÇÜKAYDIN

Ege Ofset ve Matbaa
Sanayi Sitesi 253 Sokak No: 76 Fethiye

Seydikemer Belediyesi 
Adına Belediye Başkanı

Sevgili Seydikemerli hemşeri-
lerim umudumuzu koruyarak, 
huzur içinde bir yıla girmenin 
coşkusunu yaşıyoruz. Acı ve tat-
lı olayları, sevindirici gelişmele-
ri, mutluluk veren zamanları ile 
bir yılı daha geride bırakıyoruz. 
2018 yılının milletimize ve tüm 
insanlığa barış, kardeşlik, huzur, 
mutluluk getirmesini, yeni yılın 
dünyanın ortak sorunlarının çö-
zülmesi için yeni bir başlangıç 
oluşturmasını diliyorum, siz say-
gıdeğer hemşerilerime saygıla-
rımı ve en iyi dileklerimi sunu-
yorum. Yeni bir yıl, beklentiler, 
umutlar ve hedefler yönünden, 

kişiler, toplumlar ve ülkeler için 
farklı anlamlar ifade etmektedir. 
Aydınlık bir geleceğe ulaşmak 
için, Millet olarak elbirliği ile 
çalışmamız, sahip olduğumuz 
imkanları  ve öz kaynaklarımızı 
en verimli şekilde kullanmamız 
yeterli olacaktır. Geçirmiş oldu-
ğumuz yılda neler yaptığımızı 
gözden geçirip çevremize faydalı 
olup olmadığımızı, zamanı nasıl 
kullandığımızı düşünmeliyiz. Her 
yeni yıl yeni atılımlar, yeni umut-
lar, yeni adımlar kısaca yenilikler 
yılıdır. 2018 yılı halkımızın çekti-
ği zorlukları aşmak için ve onla-
rın  daha iyi bir hayat yaşamaları 

için verdiğimiz mücadelelerin 
meyvelerini toplayacağımız bir 
yıl olacaktır. Hemşerilerimizin 
hayat standardını yükseltmek ve 
güzel ilçemiz için hizmet aşkıyla 
sürdürdüğümüz çalışmalara yeni 
yılda da devam edeceğiz. Her 
yeni gün ve her yeni yılın doğan 
bir umut olduğu inancıyla Mille-
timizin ve Seydikemerli hemşeri-
lerimin yeni yılda refaha ve mut-
luluğa kavuşmasını diliyorum. 
Yeni yılın hepimize, evlerimize, 
şehrimize ve ülkemize esenlik, 
huzur, başarı, sağlık, mutluluk ve 
sevinç getirmesini diler saygı ve 
sevgilerimi sunarım.

SEYDİKEMERHABER

Baskanın Kaleminden

Seydikemer Belediyesi Aylık Haber Bülteni

Yakup OTGÖZ
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3 Aralık Dünya Engelliler Günü nedeniyle Seydikemer Belediyesi işbirliğiyle Özel Seydi-
kemer Rehabilitasyon Eğitim Merkezi tarafından bir etkinlik düzenlendi.
Rehabilitasyon Eğitim Merkezi önünde ger-
çekleştirilen etkinliğe Seydikemer Belediye 
Başkanı Yakup Otgöz, Seydikemer Ak Parti İlçe 
Başkanı Eczacı Salih Gümüş,  bazı birim mü-
dürleri ve engelli vatandaşlar ile aileleri katıl-
dı. 3 Aralık Dünya Engelliler Günü vesilesiyle 
Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, 
kayacık mahallesinde annesiyle birlikte yaşa-
yan engelli bir vatandaşa  tekerlekli sandalye 

hediye etti.  Bu önemli ve özel günde açıklama 
yapan Seydikemer Belediye Başkanı Yakup 
Otgöz, “Zorluklar içerisinde hayatlarını devam 
ettirmeye çalışan engelli vatandaşlarımıza ve 
ailelerine az çok demeden destek olmaya çalışı-
yoruz. Mutluluklarına ortak olmak çok güzel bir 
duygu. Bizim tek amacımız engelli vatandaşla-
rımızın mutlu olmasını sağlamak ve gözlerinde-
ki o mutluluğu hissedebilmektir.” dedi.

Seydikemer  Orman İşletme Müdürlüğü top-
lantı salonunda Seydikemer Kaymakamı Hak-
tan Gökçekuyu başkanlığında, Seydikemer 
Belediye Başkanı Yakup Otgöz, İlçe Jandarma 
Komutanı, Eşen Jandarma Karakol Komutanı, 
Kamu Kurum ve Kuruluşlarının İlçe Müdür-
leri, Muhtarlar Derneği Başkanı, Kumluova, 
Karadere, Dodurga, Boğaziçi, Karaköy, Çuku-
rincir, Gölbent, İzzettin, Eşen, Yakabağ, Koru-
bükü, Demirler, Arifler, Minare, Kabaağaç, 
Alaçat, Çaykenarı Mahalle Muhtarlarının katı-

lımı ile muhtarlar toplantısı gerçekleştirildi.
Toplantıda kurum müdürleri görev alanına 
giren konularda yapılan çalışmalar hakkın-
da bilgi verdi. Muhtarların talep ve önerileri 
alınarak görüşülen konularla ilgili gerekli 
görüşme ve yazışmalar yapılması kararlaş-
tırılmıştır. Kamu kurum ve kuruluşlarının 
yetkilileri ile mahalle muhtarlarının talepleri 
yerinde dile getirilerek bürokratik engellerin 
aşılmış, çözüm odaklı devlet millet birlikteliği 
sağlanmıştır.

Başkanımız Yakup Otgöz, Ak Parti Seydi-
kemer İlçe Başkanımız Salih Gümüş, Ak 
Parti Muğla Milletvekili Nihat Öztürk ön-
cülüğünde Milli Eğitim bakan yardımcımız 
Sn. Orhan Erdem ile yapılmasını istedikleri 
Anadolu Lisesi, Mesleki Teknik Anadolu 
Lisesi, Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğü, 3. 
Kademe Özel Eğitim Uygulama Merkezi ile 

ilgili görüşerek taleplerini ilettiler. 

Uzun çabalarla son aşamasına getirilen 
hastanemizin yeri ile ilgili olarak Sağlık 
Bakanlığı Yatırım İzleme Genel Müdürü 
Sayın Hüseyin İnceöz ile görüşen Milletve-
kilimiz ve başkanlarımız  gerekli olan ev-

rakları elden teslim ettiler. 

Mutlulukları Bizim İçin Önemli

Muhtarlarla bir araya gelindi

İlçemizin 
Geleceği İçin Tüm 
Engelleri Aşacağız

Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, Orman İşletme Müdürlüğü 
toplantı salonunda Seydikemer Kaymakamı Haktan Gökçekuyu başkanlı-
ğında, muhtarlarla buluştu.
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Dodurga Mahallesindeki  Gözlükuyu Camii imam hatibi olan, 

aynı zamanda Kick Boks ve Savate Antrönörü Cemal Genç’in 

yetiştirdiği 4 öğrenci, İstanbul’da düzenlenen 2017 Türkiye 

Açık Savate Şampiyonasına katıldı. Dört sporcuyla Seydikemer 

Belediyesi adına katılan genç yetenekler, başarılarından sonra 

ilk olarak Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz’ü ziyaret 

etti. Başkan Yakup Otgöz, başarılı sporcuların Seydikemer’i  en 

iyi şekilde temsil ettiklerini ve bununla gurur duyduklarını 

ifade etti. Başkan Otgöz, “ Gençlerimizin kötü alışkanlıklardan 

uzak durması gerekmekte, bu da onların spor yaparak, sosyal 

etkinliklerde yer almasıyla mümkün olacaktır. Biz belediye 

olarak gençlerimizin sağlıklı spor yapabileceği alanlar yapma 

gayreti içerisindeyiz. Gençlerimizin geleceklerini inşa etmele-

rine, sağlıklı bir birey olarak yetişmelerine ne kadar yardımcı 

olabilirsek, genç kardeşlerimiz için bir o kadar iyi olacaktır. 

İlçemizde yetişen sporcularımız başarılarıyla şehrimizin adını 

duyurmaktadır. Ben başta Cemal Genç kardeşimiz olmak üzere 

tüm sporcularımıza başarılar diliyorum. Onları gönülden tebrik 

ediyorum. Bizler her zaman sporcularımızın yanında olduk, 

olmaya da devam edeceğiz.”dedi.

Türkiye Açık Savate Şampiyonası katılan başarılı genç sporcu-

ları; Zeki Öztürk birincilik, İlayda Yontaç birincilik, Arzu Melda 

Koyar birincilik ve Orhan Menteş ikincilikle şampiyonadan 

başarıyla ayrıldı. 

Başarılı Sporculara Ödül
Seydikemer Belediyesini Türkiye Açık Savate Şampiyonasında temsil eden başarılı 

sporculara Belediye Başkanı Yakup Otgöz, madalya ve ödül verdi. 



Muğla’nın Seydikemer ilçesinde 2018 yılı büyük bir yatı-
rım yılı olacak. Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz 
önümüzdeki yıl, bin 75 dönüm alanda imar uygulaması 
çalışmasının  tamamlanacağını 150 odalı Devlet Hasta-
nesi, Kaymakamlık ve Hükümet binası, Fakülte binası, 
Belediye Hizmet binası, Emniyet Müdürlüğü ve Tarım İlçe 
binası, Organize Sanayi ile merkeze cami ve 2 ayrı köprü 
yapımının başlayacağını belirterek Seydikemer’i çağdaş 
bir kent haline getireceklerini söyledi.  

Seydikemer’in turizm değerleri hakkında bilgiler de 
aktaran Başkan Otgöz, Saklıkent Kanyon’unda bu yıl da 
ziyaretçi hedefinin aşıldığını, yüzde 12.8’lik artış ile 2017 
yılında Saklıkent’i 508 bin 918 yerli ve yabancı turistin 
ziyaret ettiğini açıkladı.
Muğla’nın Seydikemer ilçesinde 2018 yılı yatırım yılı 
olacak. Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, FRT 
televizyonunda Erdoğan Cankuş’un hazırlayıp sunduğu 
Pozitif Düşünce programına konuk oldu. Başkan Otgöz, 
Seydikemer’e 2017 yılında yapılan hizmetler ile 2018 
yılında planlanan projeler hakkında bilgiler aktardığı 
programda Seydikemer’in çağdaş bir kent haline gelmesi 
için bu yıl art arda temel atma törenlerinin yapılacağını 
ifade etti. 

SAKLIKENT KANYONUNDA 500 BİN ZİYARETÇİ 
HEDEFİ AŞILDI
Seydikemer’in turizm değerlerinin başında gelen Saklı-
kent Kanyonunda ziyaretçi sayısının bu yılda geçen yılın 
rakamlarını geride bıraktığını belirten Seydikemer Beledi-
ye Başkanı Yakup Otgöz, 2016 yılındaki ziyaretçi sayısının 
bir önceki yıla göre yüzde 5 bir artış olduğunu hatırla-
tarak, 2017 yılında ise yüzde 12.8’lik bir artışla ziyaretçi 
sayının 508 Bin 918 rekoruna ulaştığını açıkladı. 
Seydikemer ve Türkiye gündemi ile ilgili tüm soruları 
samimi bir şekilde cevaplandıran Başkan Yakup 
Otgöz, sezon öncesi Saklıkent Kanyonuna 500 bin 
ziyaretçi sayısı hedeflediklerini ve bu sayının 
oldukça üzerine çıktıklarını söyledi. Seydikemer 
İlçesinde tarım ve hayvancılığın yanı sıra turizmi 
de geliştirmek istediklerini söyleyen başkan 
Otgöz,  tüm turizm fuarlarına da katılarak ilçenin 
tanıtımını yapmaya çalıştıklarını dile getirdi.Her 
geçen yıl Saklıkent Kanyonuna ziyaret sayılarının 
arttığını söyleyen Seydikemer Belediye Başkanı 
Yakup Otgöz, “Saklıkent Kanyonu toplam 19 km’lik 
bir uzunluğa sahip. Ama biz gelen misafirlerimize 2 
km’ye kadar yürümelerine müsaade ediyoruz. Diğer 
kısımları da profesyonel dağcılar izin alarak gidiyor. 
Seydikemer Belediyesi olarak kanyon içerisinde çok güzel 
çalışmalar yaptık. Gerekli olan tüm güvenlik tedbirle-
rini aldık. Saklıkent Kanyonunu 2015 yılında 407 bin 
922 misafirimiz ziyaret etmiş. 2016 yılı zor bir yıl olarak 
geçmesine rağmen yüzde beş’lik bir artış olmuş ve 428 
bin 551 ziyaretçimizi ağırlamış kanyonumuz. 2017 yılında 
ise yüzde 12.8’lik bir artışla ziyaretçi sayımız 508 bin 918 
kişi olarak kayıtlarımıza girmiş. Saklıkent Kanyonuna zi-
yaretçi sayısı her yıl kat kat artıyor. Gelen misafirlerimizi 
memnun etmek için bizde Seydikemer Belediyesi olarak 
çalışmalarımızı yapıyoruz. Buraya gelen misafirlerimiz sa-
yesinde Seydikemer Belediyesinin kazandığı para kadar 
bölge esnafı da Allah bereket versin çok güzel paralar ka-
zanıyor. Biz her zaman halkımızın yanında olarak onların 
da kazanmaları taraftarıyız” dedi. Seydikemer İlçesinin 
tanıtımı içinde oldukça gayret sarf ettiklerini söyleyen 
Başkan Yakup Otgöz, “İlçemizin tanıtımı için ülkemizdeki 
tüm fuarlara katılıyoruz. Bu fuarlarda yöremizin tarihi 
ve turistik yerlerini, kültürünü, örf ve adetlerini en iyi 
şeklide tanıtabilmek adına Seydikemer Belediyesi olarak 

çalışmalarımızı yapıyoruz” ifadelerini kullandı. 

YÖRÜK ALİ BELGESELİ ÇEKİLDİ
Otgöz, ‘’ Seydikemer genelindeki turizm tanıtımı için 
fuarların hepsine katılıyoruz. Ankara, İstanbul, İzmir’deki 
fuarlara katıldık. Biz burada yöremizin tarihi ve turistik 
yerlerini tanıtmak için belediye olarak bütün gücümüzle 
üstesinden gelmeye çalışıyoruz. Bu yıl burada Yörük Ali 
belgeseli çekildi. Saklıkent kanyonunda ve tarihi yerlerde 
çekim yapıldı ve belgesel TRT’de yayınlandı. Biz elimiz-
den gelen tüm imkanları değerlendirerek bu gibi çalışma-
ları yöremizin tanıtımı için yapmaya devam edeceğiz ‘’ 
dedi. 

SAKLIKENT BİRİNCİLİK ALDI
Otgöz, ‘’ Saklıkent için ulaşımda sorunlarımız vardı. Kaya 
dibine kadar olan kısım Büyükşehir’e ait. Kaya dibinden 
kanyona kadar olan kısım bizim. Yaklaşık 3 bin 3 yüz 
metrelik bir yol burası. Buranın sıcak asfalt olarak yolunu 
yaptık. Yol kenarlarında bulunan esnaflarımızın mağdur 
olmaması için ona göre yol kenarlarını da düzenledik. 
Kaya dibinde bulunan Belediye’ye ait yerimizde yeni dük-
kanlar ve çevre düzenlemesi yaptık. Değişik ve sağlıklı 
olsun diye çocuklarımıza, oyun parkı için sadece ahşap-
tan oluşan kompleksi kullandık. Sıcak asfalttan yaptığı-
mız yol 1 ay sürdü. Bize Turizm Bakanlığımız yardım etti. 
Buradan Turizm Bakanımıza, Sayın Müsteşarlarımıza, 
Milletvekillerimiz Hasan Özyer ve Nihat Öztürk’e teşek-
kürlerimi sunuyorum. Çünkü onların emeği çok fazladır. 
Kanyonun içindeki durumlar 
kışın sel olduğun-
da her-

kes 
mağ- dur 
oluyor. Kışın şartlarına 
göre her yıl yenilemek zorundayız ve gerekli çalışmaları 
yapıyoruz. Turizm acenteleri memnuniyet için yaptıkları 
anketler sonucunda Türkiye’de bulunan bütün milli park-
ların içinde 2016 yılında Seydikemer Saklıkent Kanyonu 
1. lik aldı. Bu da bizim burada ne kadar özenli çalıştığımı-
zın bir göstergesidir ‘’ dedi. 

YAKA’YA YOL YAPILACAK
Giriş ücretlerinden sağlanan gelir ile eksiklerin giderilece-
ğini anlatan Yakup Otgöz, ‘’ Her 15 Ocakta Orman Ve Su 
İşleri Bakanlığı, Milli Parklar Genel Müdürlüğü hesabına 
Saklıkent Kanyonu’ndan elde edilen geliri yatırıyoruz. 
Saklıkent’in tahsisini belediyemize sağlayan Sayın baka-
nımız Veysel Eroğlu’na da teşekkür ediyorum. Giriş ücre-
tinden aldığımız paralar ile planladığımız eksik giderme 

çalışmaları arasında Saklıkent, Kaya dibinde, Kilitli Park 
asfalt gibi çok amaçlı salon yapacağız. Oradan aldığımız 
paraların bir kısmını da Kaya Dibine yapılan yatırım 
ile vatandaşlara geri dönüşümü oluyor ve döndürmeye 
de devam edeceğiz. Tlos’a giden Yaka mahallesindeki 5 
km’lik bir yol var ve değerlendirmek adına bu yolu kulla-
narak biz güzargahı değiştireceğiz ve gelen misafirler ra-
hatlıkla Seydikemer’den Yaka’ya ulaşabilecekler. Bunun 
1 km’sini yeni ham yol olarak açacağız. Güneşli’den başla-
dıktan sonra Yaka’ya okulun önüne kadar devam edecek 
bu yol. Bununla ilgili çalışmalarımız devam ediyor. İzinle-
rimizi alır almaz yapımına başlayacağız. Buranın yolunun 
sıcak asfalt olması lazım. Büyükşehir, Döğer kısmını sıcak 
asfalt yaptı bizde aşağıyı yapacağız ve çok güzel olacak. 
Yaka’ya çok talep olduğu için tesisleşme bile olacak orada 
imar konusunda sorun olmazsa otel yatırımı bile yapıla-
cak. İmar planında bir sorun çıkmazsa dışarıdan gelen 
yatırımcıların desteğini biz belediye olarak destekliyoruz 
‘’ dedi. 

200 KM ASFALT PLANLANDI
Seydikemer sınırları içerisinde 2017 yılında 200 km satih 
asfalt kaplaması planlandığını ancak kışın erken gelme-
sinden dolayı bunu tam olarak bitiremediklerini söyleyen 
Başkan Yakup Otgöz, ‘’ Asfalt kaplama projeleri 2018 
yılına sarktı. Tabi bu yapılan asfaltların tamamının alt ya-
pısını belediye olarak biz yapıyoruz. Alt yapı bakımından 
araç gereçlerimiz mevcut ve eksiğimiz yok diyebilirim. 
Muğla Büyükşehir’den sonra araç gereç ve iş makinesi 
mevcudiyeti en fazla bizdedir. Alt yapı çalışmaları üst 
yapının yarı yarıya maliyetli olduğu için masrafları 
kısmak için gece gündüz çalışıyoruz. Ekiplerimiz cumar-
tesi pazar bile gece gündüz demeden özveriyle çalışarak 
görevlerini özenle yapıyorlar. 2017 yılında 200 km olarak 
aldık ama bunun 47 km’sini dökebildik. 2018’de bugüne 

kadar girmediğimiz köylerin hemen hemen hepsine 
gireceğiz. Hedefimiz yine 180-200 km arasında asfalt 
dökmek. Büyükşehir ile paylaştığımızda bize düşen 
asfalt 500 km aşağı yukarı. Büyükşehir’e 240 km. 
Bu yan yollar hariç onları da hesapladığımız zaman 
bin 500 km’yi bulur diye tahmin ediyoruz. Araç 
gereçler sayesinde biz bu işin üstesinden alnımızın 
akıyla geleceğiz. 2017 yılında yaklaşık 200 bin met-
re kareye yakın kilitli parke döşedik. Öncelik olarak 
Okullarımızı, Camilerimizi ve ondan sonra mer-

kezdeki mahallelerimizi tamamladık. Burada bitti 
mi tabi ki yetmedi. 2018’de tekrar ihale yapacağız ve 

kaldığımız yerleri de bitireceğiz. Söz verdiğimiz yerler 
var ama işlerin yoğunluğundan dolayı yetişemedik, hal-

kımızın rahatı için, ihale ile işlerin bitmesini sağlayacağız. 
Toplamda 65 mahallemiz var ve biz tüm çalışmalarımızı 
bu yönde yapmaya hazırız. Ben Karadere’den geldim, Baş-
kan Ramazan Kaynak ise Kumluova’dan ama Karadere’ye 
ya da Kumluova’ya biz daha çivi çakmadık. Önce söz ver-
diğimiz köyleri ve kalan yerleri tamamlayacağız. Asfalt 
sezonu bittikten sonra 3 ekip olarak böldük. Birincisi Seki 
mahallesinde, ikincisi Eşen bölgesinde, üçüncüsü Yayla 
mahallesi olarak tüm yolları yapacağız. Yani yoğun karlı 
kışa yolların açılması için Seydikemer belediyesi olarak 
hazırız ‘’ dedi.

BİN 75 DÖNÜM ALANDA İMAR PLANI 
Başkan Yakup Otgöz, 2018 yılında bin 75 dönüm alan-
da imar planı çalışması yapacaklarını bildirdi.  Göreve 
geldikten sonra, ilçe de olunca Seydikemer’de en büyük 
eksikliğin imar planı olduğunu görünce dört elle bu olaya 
sarıldıklarını anlatan Otgöz, ‘’ 6 tane ada vardı. 4 adada 
imar çalışmasını başlattık. Bin 75 dönüm alan olarak 
imar planı çalışmalarını yürütüyoruz. Bunu da Toprak 
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2018 Yılı Seydikemer’de Yatırım Yılı Olacak
Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, FRT televizyonunda her hafta Cuma günleri yayınlanan 

Erdoğan Cankuş’un hazırlayıp sunduğu Pozitif Düşünce programına konuk oldu.



Koruma Kurulu’ndan geçirdik. Bakanlığımız, müsteşa-
rımız, milletvekillerimiz buraların imara açılması için 
büyük gayret gösterdiler. Giden valimize de çok teşekkür 
ediyorum. Hepsinin emeği çok fazladır. Bin 75 dönüm 
yerin kurum görüşleri tamamen alındı. Jeolojik etüd 
raporları ihale edildi. Arazi çalışmaları tamamlanmış olup 
onay aşamasında. Hali hazırlar bitmek üzere ve bura-
dan çıkacak teknik raporlara göre izin ne çıkarsa 
kat arttırımı olacak mı olmayacak mı teknik 
raporlardan sonra karar verilecek. Biz bu yeri 
2018 yılının sonuna kadar bitirip inşallah 
vatandaşlara tapularını teslim edeceğiz. 
Devlet Su İşlerinin izin verdiği bu 4 
adada biz bu işi gerçekleştireceğiz. 
Eşen çayının kenarındaki iki tane 
yere izin verilmedi ama arada 
kalan boşlukları imar planında 
dolduruyoruz. Eşen çayının 
ıslah edilen kenarlarına izin 
vermediler. Cumhuriyet, 
Gerişburnu, Zorlar, Uğurlu, 
Kıncılar, Seydiler, Bekçiler, 
Çaltılar ve Belen’e kadar 
olan yerde biz imar planı 
çalışmamızı gerçekleşti-
receğiz. Merkezdeki bin 75 
dönümü 2018’in sonuna 
kadar yetiştireceğiz. Akabinde 
diğer yerlere geçeceğiz çün-
kü burada Tarım’dan alınan 
izinler çok önemli. İmar planında 
resmi dairelerin yerleri de belli 
oldu. Ankara’ya İlçe başkanımız 
Salih Gümüş, Kaymakamımız Haktan 
Gökçekuyu ve Milletvekilimiz Hasan 
Özyer ve Nihat Öztürk’le birlikte, hükümet 
konağı ile ilgili görüşmek için gittik. Planlarımızı 
hazırlamıştık bu iş olacak garantisiyle gitmiştik ama 
yüksekliğe takıldık. Hazırladığımız rapordaki yükseklik 
12 buçuk metreydi şu an büyükşehirle görüşmemiz sonu-
cunda 17 buçuk metre olacak yine 3 kat olacak üstünde 
2 buçuk metre kuleler olacak Osmanlı mimarisine uygun 
olan bir bina yapacağız. Belediye Hizmet Binası da aynı 
şekilde olacak. Tabi ki bunun için tekrar imar planı çalış-
malarımız oldu. Jeolojik etüd bitti, raporu hazırlanıyor ve 
umarım ocak ayına kadar bitireceğiz. Büyükşehirden de 
geçirdikten sonra bunun ihalesini İç İşleri Bakanlığımız 
yapacak. Bu binaları TOKİ yapacak büyük ölçüde ve 2018 
yılı nisan mayıs gibi de temelini atarız diye düşünüyorum 
‘’ dedi. Otgöz, hükümet binası ile belediye binasının karşı 
karşıya yapılacağını da bildirerek ‘’Biz kendi yerimizi 6 
bin 500 metre kare yeri Hükümet Hizmet Binası yapılması 
için verdik. Eski Şehit Gürcan İlkokulunun olduğu yerde 
yapılacak. Belediye binasıyla arasında 10 dönüm olacak. 
İki binayı da karşılıklı oturtacağız. Arada kalanı da mey-
dan olarak kullanacağız. Meydanda bayram törenleri ve 
şenlikler yapmayı planlıyoruz.  Maliyeden, hazineden 3 
bin 700 metre kare yer aldık. Bununla ilgili yazışmalarda 
devam ediyordu. Milli Emlak Genel Müdürlüğünden Baş-
bakanımıza iletildi. Başbakanımızdan tekrar Milli Emlak 
Genel Müdürlüğüne geldi. Şu an Başbakanın tek bir 
imzasından sonra da Muğla’ya gelecek ve buranında imar 
çalışmasını biz yaptıktan sonra temelini atacağız. İmar 
planı konusunda 2018 yılı ektiğimiz meyveleri toplama 
zamanı olarak görüyorum. Emniyet Müdürlüğü binası da 
Belen mahallesinde Esinti’nin alt kısmında yapılacak. İlçe 
Tarım’ı da oraya yapacağız ‘’ dedi. 

2 AYRI KÖPRÜ YAPILACAK
Seydikemer merkezindeki köprünün yaya trafiğinde 
kullanılacağını rekreasyon alanı arasında iki ayrı köprü 
yapılacağını da anlatan Yakup Otgöz, ‘’ Seydikemer’de 
köprü yapımı var.  Devlet Su İşleri’nin çalışmaları 
sürüyor, birinci etap bitti ve ikinci etabına başladılar. 
Toplamda iki tane olacak köprümüz. Bir tanesi karakolu 
geçince Menekşe’den Cumhuriyet mahallesine geçen 
50 metrelik bir köprü, ikinci köprü de yine Cumhuriyet 
mahallesinden Toplar dediğimiz yukarı Belen mahallesi-

ne geçen kısımda 80 metre uzunluğunda olacak. Merkeze 
cami yapma planımız da var ve Cumhuriyet meydanında 
merkez camiinin karşısına yapılacak. Mevcut olan eski 
köprü yaya köprüsü olarak kullanılacak. 44 dönümlük bir 
yerimiz çıktı çayın 

ke-

na-
rında ıslah edilirken 
burada tapulama çalışmaları bitti tapuları kesildi ve şu 
an Muğla defterdarlığında planları yapılıyor. Rekreas-
yon çalışmamız devam edecek. Bunu da Orman ve Su 
İşleri bakanımız yaptıracak. Bu arada Seydikemer’de 
Saklıkent’in hemen yanındaki köprü 2015 yılında selden 
dolayı bir kısmı çökmüştü. Antalya, Muğla, Kaş belediye 
başkanlarıyla köprünün tamiratını ve proje çalışmalarını 
yürüttük. Belediye olarak ihalesini ve projesini de biz 
yaptık. Köprü 2018 ocak ayı sonuna kadar bitecek. Açı-
lışını da 4 büyük belediye olarak güzel bir organizasyon 
ile yapacağız. Seydikemer ilçemizde 2018 yılı temel atma 
yılı olarak geçecek ve birçoğunu önümüzdeki yıl sonuna 
kadar bitireceğiz ‘’ ifadelerini kullandı. 

HASTANE 150 ODALI 
Seydikemer’de kurulması istenen bölge hastanesi yerine 
ilçeye 150 odalı Devlet Hastanesi yapılacağını anlatan 
Belediye Başkanı Yakup Otgöz, ‘’ İlçe olup belediye 
kurulduktan sonra Seydikemer’in gündeminde Bölge 
Hastanesi vardı. Araştırmalar sonucunda yatak sayısın-
da o kadar gerekli olmadığı ön görüldü. En son 150 oda 
olarak belirlendi. Bu hastane Tavşan Beleni mevkiinde 
Gerişburnu’nun üst kısmında ormanlık alandan 105 
dönümlük tahsis edilen yere yapılacak. Sağlık Bakan-
lığımız ile yazışmalarımızın neticesinde 2018 Eylül ayı 
gibi temelini atacağız. Çünkü şu anda sadece küçük bir 
sağlık ocağımız var ve kapasite olarak çok yetersiz. Çoğu 
kişi Fethiye veya çevre yerlere gitmek zorunda kalıyorlar. 
Hastanemiz bir an önce yapılırsa tüm bu sorunlar aşılmış 
olacak ‘’ diye konuştu. 

ORGANİZE SANAYİ ÖNEMLİ
Seydikemer’de organize sanayi için çalışmaların devam 
ettiğini anlatan Başkan Otgöz, mermercilik ve hayvancılık 
üzerine yapılacak organize sanayi için toplantıların FTSO 
Meslek Kuruluşları Güç Birliği ile devam ettiğini ayrıca 
fakülte binasının Menekşe alanına yapılacağını anlattı. 

Seydikemer’e alışveriş merkezi yatırımı için şimdilik bir 
planlama olmadığını kaydeden Başkan Otgöz, ‘’ Biz küçük 
esnafımızı koruyacağız. Böyle bir çalışma yoktur. Karabel 
tüneli çalışmaları devam ediyor. Bu tünelin yapımı İç 
Anadoluyu Seydikemer ve Fethiye’ye daha da yaklaştır-
maktadır. Dodurga’dan Ölüdeniz’e yapılacak yol içinde 
planlama devam etmektedir ‘’ dedi.

SPORA BÜYÜK ÖNEM VERİLİYOR
Seydikemer Belediyesinin 30 milyon TL’lik 

bütçesini belirli bir oranını spor kulüpleri ve 
sporcuları ayırdıklarını belirten Başkan 

Otgöz, ‘’ Seydikemerspor için gerçekle-
şen bütçenin belirli bir spora ayırabi-

liyoruz. Gençlerimizin spora daha 
çok önem vermeleri için elimizden 
geleni yapıyoruz. Kahve köşele-
rinden, kötü alışkanlıklardan 
kurtulmaları için sporun önemi 
çok büyük. Spora yapılan yatı-
rımın gençlerimizin geleceğine 
yapılan yatırım olarak gördüğü-
müz için hiçbir zaman boş bir 
yatırım değildir. Güreşlerimize 
de devam edeceğiz. Geçtiğimiz 
yıllardan daha fazla pehliva-
nın katılımı sağlanarak Seki 

güreşlerimizi 19 Ağustos 2018’de 
yapacağız. Kırkpınar’ı aratmıyoruz 

zaten seyirci olarak ta güreşçiler 
olarak ta biz yine en iyisini yapmak 

için üstüne koymamız lazım. Mesela 
Ata sporumuz olan güreşin bu yıl 27. 

sini yapacağız. Çünkü yörük kültürünün 
bir birimi olarak gerçekten güzel başarılar 

aldığımız bir spor dalı. Tribünlerimizi de düzen-
leyerek ilave yaparak seyirci sayısını arttıracağız. 

Burada Yörük Türkmen geleneğini de sürdürüyoruz. Bu 
tarz etkinliklerin bir yerde yapılmasının daha iyi olaca-
ğını düşünüyorum. Bunun için daha toplantı yapmadık. 
Ama gönlüm tabiî ki bundan yana inşallah bununla da 
ilgili güzel bir çalışma yaparız. Çünkü yapılan etkinlikler 
için yer temini sıkıntısı yaşıyoruz. Bu da ileride yapacağı-
mız güzel projelerin maddeleri arasında yer alıyor ‘’ dedi. 

VOLEYBOLDA HEDEF 1. LİG
‘’Seydikemer Belediyespor olarak 80 tane lisanlı futbol-
cumuz var ‘’ diyen Başkan Otgöz ‘’ Belediye olarak spora 
desteğimizi hiçbir zaman esirgemiyoruz. Buradaki alt ya-
pıyı bitirdik. Futbol sahasını çimlendirdik. Futbolcuların 
soyunma odalarını, kabinlerini hepsini yaptık. Sporcula-
rımızın kalması için prefabrik bina yapacağız, demir iske-
leti bitti şu anda sadece prefabrik sistemin yerleştirilmesi 
kaldı. Biliyorsunuz geçen yıl voleybolda Muğla Amatör 
Küme’de 1. Olduk. En son Konya’da finallere katıldık ama 
elendik. Bu sene de finallere katılmak ve 1. lige yüksel-
mek hedefindeyiz. Çünkü takımımızda bu potansiyel var. 
Futbolda istediğimiz düzeye gelemedik ama biz destek 
veriyoruz daha iyi olabilmeleri için. U-14, U-17 futbol 
takımları, voleybolda gençler var. Seydikemerli olup alt 
yapıdan geldikten sonra başarı, daha güzel oluyor ve 
kendiliğinden geliyor. Seydikemer Belediyespor Başkanı 
Hasan beye ve ekibi gece gündüz demeden yoğun bir 
şekilde çalışıyorlar ve ben başaracaklarına canı gönülden 
inanıyorum. Tüm spor kulüplerimizin zaten Belediye 
olarak ta biz de arkasındayız. Gerek güreş sporunda, gerek 
futbolda, gerek voleybol ve diğer spor dallarında her şe-
yin belediyeden beklenmesi de bizi zorluyor. Esnaflarımız 
ve duyarlı halkımızın da desteği olursa birlik beraberlik 
içinde aşılamayacak hiçbir engel olmadığını düşünüyo-
rum ‘’ ifadelerini kullandı. 
Başkan Yakup Otgöz, tüm Seydikemer halkının yanı 
sıra Fethiye ve Muğla halkının yeni yılını da tebrik etti. 
Programa çok sayıda mesaj ve soru da gelirken izleyenler 
Başkan Yakup Otgöz’e yeni yılda da başarılar diledi. 
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Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, Seydikemer Ak Parti İlçe Başkanı Eczacı Salih Gümüş, Seydikemer Ak 
Parti İlçe Yönetim Kurulu Üyeleri Murat Demir, Tezcan Marangoz, İsmet Saraç ve Arif Yıldız ile birlikte mahalleleri 

gezerek vatandaşların arz ve taleplerini yerinde dinledi. 

Kış gelmeden ziyaretlere devam ediliyor

Belediye Başkanı Yakup Otgöz, AK Parti 
İlçe Başkanı Ecz.Salih Gümüş ve yöne-
tim kurulu  üyeleri ile birlikte vatan-
daşların sıkıntılarını dinlemek için  her 
hafta mahalle gezileri gerçekleştirmeye 
devam ediyor. 
Boğalar, Yayla Patlangıç, Yayla Ceylan, 
Yayla Temel, Yayla Seki mahalle ziyaret-
leri kapsamında muhtar ve vatandaş-
larla bir araya gelen Seydikemer Beledi-
ye Başkanı  Yakup Otgöz, vatandaşların 
öneri ve talepleri dinledi.
Gezdiği mahallelerde oldukça samimi 
karşılanan Başkan Otgöz, yürütülen 
hizmetler ve projeler hakkında bilgi 
vererek vatandaşın sıkıntılarını din-
ledi. Başkan Otgöz” Sadece bugüne 
değil geleceğe de yatırım yapıyoruz, 
amacımız mahallerimize daha hızlı ve 
kaliteli hizmet götürmek bunun için bu 
ziyaretlerin önemi bizim için büyük. 
Hemşerilerimizin fikrini alarak daha 
sağlıklı çalışmalar yapıyoruz. İlçemizin 
sorunlarını onlarla birlikte fikir alış-
verişi yaparak yönetmeye çalışıyoruz. 
Vatandaşımızın görüşü bizim için çok 
önemli bir araya gelerek istişare yapı-
yoruz yaptığımız hizmetlerde onlarında 
emeği var” diye konuştu. Birisi merkez 
diğeri toplar mevkiinde olmak üzere 2 
tane köprünün temelinin 1 ay içerisin-
de atılacağını ve 2018 yılı Haziran ayına 
kadar tamamlanacağını söyledi. Beledi-

ye hizmet binası ve Hükümet konağının 
Şehit Gürcan Akan İlkokulunun alanına  
yapılacağını belirtti. Seydikemer mer-
kezde imar çalışmalarının devam ettiği-
ni, hükümet konağının 3 katlı olacağını 
ve temelinin en kısa sürede atılacağını 
belirtti. Devam eden tüm projelerin 
Seydikemer’e yakışır olacağını belirtti.
Mahalle gezilerinde konuşan Ak Parti 
Seydikemer İlçe Başkanı Salih Gümüş, 
“Devlet Hastanemiz Gerişburnu mahal-
lesi Tavşan Beleni mevkiine yapılması 
planlandı. Şuan çalışmaların başlamış 
durumda, 150 odalı, 200-250 kişi kapasi-
teli güzel bir hastane olacak. Bir aksilik 
olmazsa Haziran ayına kadar temelinin 
inşallah atılacaktır. 2019 sonuna kadar 
hastanenin yapımı tamamlanacaktır. 
Seydikemer halkının Fethiye’ye gidip 
sağlık hizmeti almaktan kurtaracağız. 
Bununla birlikte Hükümet konağı ve 
Belediye binamız ilçemizin merkezine 
yapılacaktır. Son olarak meslek yüksek 
okulunun ihale süresi (255) gün bizim 
tahminlerimize göre en geç ocak ayına 
kadar ihaleye çıkacaktır.”dedi.
 Mahalle sakinleri ise, Seydikemer Be-
lediye Başkanı Yakup Otgöz’ün göreve 
geldiği günden bu yana sıkıntıların 
giderilmesi için çalıştığını ifade ederek, 
Başkan Otgöz, AK Parti İlçe Başkanı Ecz. 
Salih Gümüş’ e ve beraberindeki heyete 
ziyaretlerinden dolayı teşekkür etti.
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Değerli okurlar, Bu ay ki “Eski Köyüm, Yeni Mahal-
lem” köşemizde Seydikemer ilçemizin Menekşe 
Mahalle Muhtarı Fatih Köymen’e yer verdik. Bele-
diyemizin hizmetlerinden duyduğu memnuniyeti 
dile getiren muhtar Fatih Köymen ile Menekşe Ma-
hallemizi de tanıtıyoruz. 

Seydikemer Haber; Mahallenizi tanıtır mısınız, 
kaç hane, nüfusu ne kadar, mahallenizdeki va-
tandaşların geçim kaynakları neler?

Köymen; Menekşe Mahallesi merkezde bulunan 
bir mahalledir. Mahalle sakinlerimiz, esnaflık ya-
parak yada çiftçilik yaparak geçim sağlıyor. Mahal-
lemiz de 450-500 nüfuslu bir mahalledir. 

Seydikemer Haber; Seydikemer Belediyemi-
zin yatırım ve hizmetleri konusunda ne dü-
şünüyorsunuz?

Köymen; Yatırım ve hizmetler konusunda söyle-
diğim gibi, şuanda belediyenin elinde bulunan im-
kanlarıyla hizmet yapılıyor. Kırsal mahallelerimize 
ağırlıklı olarak hizmet götürmekteler. Merkeze ya-
tırım konusunda çok fazla ağırlık veremedikleri-
ni biliyoruz, bunun başlıca sebeplerinden biri de 
imar sorunu, bu sorun aşılmadıkça ister istemez 
merkeze yatırım yapamıyorlar bunun farkındayız. 
Yapmak isteseler nereye yapacaklar. Bu sorunların 
bir kısmı 2018 yılında son bulacaktır, hastanemi-
zin temelleri atılacak. Belediye binası, Hükümet 
Konağı gibi yerleşkeler de ilçemize bir hareket ka-
zandıracaktır.  Hizmetlerinden memnunuz.

Seydikemer Haber; 
Belediyemizden beklenti ve talepleriniz ne-
lerdir?
Köymen; Beklenti ve talebimiz şuanda yok. Baş-
kanımız mahallemize yeterince önem göstermek-
tedir. 
Seydikemer Haber; Mahallenizde acil çözüm 
bekleyen sorunlar var mıdır? Nelerdir?

Köymen; Şuanda mahallemizde acil çözüm bek-
leyen bir sorunumuz mevcut değildir. Şuanda ma-
hallemizin parke taşı döşeme çalışmaları devam 
etmektedir. Belediye ekiplerimiz geliyor ellerinden 
geleni yapıyorlar.

Seydikemer Haber; Seydikemer İlçemizin ge-
lişmesini nasıl görüyorsunuz?

Köymen; Seydikemer yeni bir ilçe, yatırım yapıl-
ması için çözüm bekleyen sorunlar var. Bu sorun-
lar aşıldıkça çok daha hızlı gelişeceğini düşünüyo-
rum. Sorunların çözümü için Belediye Başkanımız 
yoğun Ankara ziyaretleri gerçekleştiriyor. Ziyaret-
lerini de kendim yakından takip ediyorum. Zaman 
alacak süreçler bunlar tabi, benim için önemli olan 
bunun için neler yapılıyor. Başkanımız bu sorunla-
rın çözümü için gayret gösteriyor. Bunu yakından 
bilen biriyim. Seydikemer de zamanla sorunlar 
çözüme kavuşturalarak, hızlı bir şeklide gelişme 
sağlayacaktır.  Hastanemizin temelleri bu yıl içe-
risinde atılacak. Bu hem sağlık, hem de iş imkanı 
açısından çok önemli, bunun yanında köprü ya-
pımları, belediye ve hükümet konağı gibi yerleş-
keleri bunların temellerinin atılarak yapılmaya 

başlanacak olması ilçemiz için çok güzel. 2018 yılı 
ilçemiz için önemli bir yıl olacak. Bu ilçe hepimi-
zin. Seydikemer çok geniş bir alana sahip, beledi-
yemizin imkanları belirli, ama çalışma gayreti ve 
çözüm arayışı içerisinde olduklarını da görüyoruz. 
Zamanla ilçemiz güzelleşecektir. Başkanımıza ve 
çalışma arkadaşlarına teşekkür ederim. 

Seydikemer Haber Menekşe Mahallemizde;

Menekşe Mahalle Muhtarı

“ESKi KÖYÜM, YENi MAHALLEM KÖŞESi”

Yapılan çalışmaları yakından takip eden Seydi-
kemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, yaptığı 
açıklamada, “Belediyemizin Fen İşleri Müdür-
lüğüne bağlı ekipler stabilize yol çalışmalarını 
sürdürmektedir. Bununla birlikte kilit parke taşı 
döşeme çalışmalarına da ara vermeden devam 
ediyoruz. Menekşe Mahallemizdeki  kilit parke 
taşı döşeme çalışmaları başladı. Hızlı bir şekil-
de ekiplerimiz işlemlerini yaparak mahalle sa-
kinlerimizin hizmetine sunmuş olacaktır.”dedi.  

Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, 
“Tek amacımız vatandaşlarımızın tertemiz bir 
ortamda yaşamalarını sağlamak. Bizler bunun 
için buradayız, İnşallah hava koşulları da el ve-
rirse en kısa sürede kilit parke taşı döşenmemiş 
yol kalmayana kadar, çalışmalarımız devam 
edecektir. Seydikemer için elimizden gelen her 
türlü fedakârlığı yapmaya hazırız ve yapacağız. 
Bu yüzden çalışmalarımız aralıksız devam edi-
yor. Bu kapsamda, yolları en kısa zamanda bi-
tirip, halkımızın hizmetine sunacağız” şeklinde 
konuştu. 

Seydikemer Belediyesi, Menekşe Mahallesi’nde çetin kış ayları öncesi ihtiyaç görülen yerlere kilitli 
parke taşı çalışması yaparak, vatandaşların yüzünü güldürdü.

Kilit Parke Taşı Döşeme Çalışmaları Hızla Devam Ediyor

Fatih KÖYMEN
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Başkan Yakup Otgöz, Cumhuriyet Caddesi üzerinde bulunan esnaflarla bir ara-
ya gelerek hem sohbet etti, hem de Seydikemer’e yapılan ve yapılacak olan 
hizmetler ile ilgili bilgi alışverişi yaptılar. Belediye Başkanlığı görev süresinin 
başlaması ile birlikte yoğun bir bürokrasi trafiği yaşadığını ifade eden Başkan 
Yakup Otgöz, ´Bizler için halkla ve esnafla iç içe sorunları paylaşmak ve öneri-
leri almak hizmete bakışımızın önceliklerini teşkil ediyor. Bunun için de esnafı-
mızla ve halkımızla bir araya gelmeye özen gösteriyoruz. Yeni bir ilçeyiz, çözül-
mesi gereken sorunlarımız çok, bu sorunlar içerisinde esnafımızı ilgilendiren 
de bir çok konu bulunmakta, bu konular için attığımız adımların yol almasıyla 
birlikte esnaflarımıza daha fazla zaman ayırma imkanı buluyoruz. Vatandaşla-
rımızı gün içerisinde belediyemizde yoğun olarak ağırlıyor, dertlerini, sıkıntıla-
rını dinleyerek çözüm arayışı içerisine giriyoruz. Ama ilçemizin can damarları 
olan esnaflarımızı da ziyaret ederek onlarla sohbet edip fikirlerini ve isteklerini 
dinlemek istiyoruz. Bu sebeple vatandaş ve esnaf ziyaret programını kesintisiz 
olarak sürdürmeye planlıyoruz.’ şeklinde konuştu. 

HALKI ÖNEMSEYEN BELEDİYECİLİK ANLAYIŞI   
Halkın içinde halkı önemseyen bir belediyecilik anlayışı ile çalıştıklarını kay-
deden Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, “ Esnaf gezisi yaparak ilçe-
mizin ekonomik yükünü çeken esnaflarımıza kulak veriyor, isteklerini dinliyo-
ruz. ” dedi.

Esnaf gezisi aralıksız 
devam ediyor

Seydikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz, 
esnaf gezilerine aralık vermeden devam ediyor Seydikemer Belediye ekiplerinin stabilize yol 

çalışmaları Bekçiler mahallesinde devam ediyor

Mahalle Sakinlerinden 
Başkan Otgöz’e Teşekkür

Mahalle ve sokakların güzel bir görünüme kavuşması için 
gece gündüz demeden çalışan Seydikemer Belediyesi Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri tüm hızıyla mahalle yollarını kışa 
hazırlamaya çalışıyor. Mahallelerde yapılan çalışmalar 
hakkında açıklamada bulunan Başkan Otgöz, “Vatandaş-
larımızın talepleri doğrultusunda Fen işleri müdürlüğümüz 
aktif bir şeklide görevlerini sürdürmektedir. Mahallelerimi-
zin eksikliklerinin giderilmesi, yapılan planlamalara göre 
ve en önemlisi hava koşullarına göre eksiklikleri gidermeye 
çalışıyoruz. Her zaman dile getirdiğimiz gibi ‘Seydikemer’de 
yolu bozuk bir tek mahalle kalmayacak’ ifademizi hayata 
geçirme çabası içerisindeyiz. Ekiplerimiz gerekli görüldüğü 
zamanlarda gece gündüz demeden, mesai kavramının ol-
madığı bir çabayla çalışmalarına devam etmektedir” dedi. 
Seydikemer Belediyesinin yaptığı çalışmalardan duyduk-
ları memnuniyetleri dile getiren mahalle sakinleri “Bele-
diyemizin çalışmalarından çok memnunuz. Belediyemiz 
yolumuzu, asfaltımızı yapıyor daha yapılması gereken çok 
yerlerimiz var. Bunları da zamanı gelince, planlama dahilin 
de belediyemiz tarafından yapılacağına inanıyoruz. Yapmış 
olduğu hizmetlerden ve asfalt çalışmalarından dolayı, Sey-
dikemer Belediye Başkanı Yakup Otgöz’e ve Belediye Fen 
İşleri ekiplerine teşekkür ediyoruz.” dedi. 
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İstiklal şairimiz Mehmet Akif Ersoy’u ebediyete intikalinin 81. yıl dönümü münasebetiyle Seydikemer Belediyesi ve Seydikemer 
Müftülüğünün ortaklaşa düzenlediği, Yazar ve Oyuncu Ahmet Yenilmez’in KORKMA adlı tiyatro gösterisiyle anıldı. 

Seydikemer’de anlamlı yıl sonu 

Seydikemer Belediyesi ve Seydikemer 
Müftülüğü’nün ortaklaşa düzenlediği 
‘KORKMA’ tiyatro gösterisi ilçede büyük 
ilgi gördü. Mehmet Akif’in hayatı ile milli 
mücadele yıllarını, İstiklal marşımızı konu 
alan bu tiyatro gösterisi milli şairimiz 
Mehmet Akif Ersoy’un hiç bilinmeyen 
hikayesini, kişiliğini, ruh dünyasını, millet 
sevgisini, mücadele azmini ve bağım-
sızlığını konu alan gösteride duygu dolu 
anlar yaşandı. İstiklal Şairi Mehmet Akif 
Ersoy’un döneminin en önemli düşünce in-
sanlarından biri olduğunu belirterek gös-
teri ile ilgili açıklama yapan Seydikemer 
Belediye Başkanı Yakup Otgöz, “Mehmet 
Akif Ersoy, İslam dünyasını çok iyi tahlil 
etmiştir. Mehmet Akif’i kendi eserlerinden 
tanımamız lazım. Akif’i Safahat’ından 
tanıyabiliriz. Akif’i doğru ve kaynağından 
okumalıyız. Düz yazı ve nesirlerinden 
tanımalıyız. Bu yazılar, eğitimden sosyal 
hayata pek çok alanı kapsayan tespitlerle 
doludur. Mehmet Akif Ersoy, cami kürsüle-
rinin halkı aydınlatmak için önemli ma-
kamlar olduğunu eserlerinde yansıtmıştır. 

Burada verilen vaazların milli mücadelede 
ne kadar önemli olduğunu görüyoruz. 
Mehmet Akif Ersoy duruşuyla, mücadele-
siyle, kişiliğiyle tarihte önemli bir değerdir 
ve biz bu değere her zaman sahip çıkaca-
ğız. Özellikle gençlerimize tarihimizi iyi 
anlatmalı ve atalarımızı unutturmamalı-
yız. Bir ülkenin ayakta kalması tarihini iyi 
bilen nesillerle olur.” dedi. 
Duygu dola anların yaşandığı gösteri de, 
oyuncu Ahmet Yenilmez kendine takdim 
edilecek çiçeği almayıp salona seslenerek 
Evladı Asker olan var mı? diye sordu, ve 
gelen anneye, “Bak, eve gidince bu buketi 
askerin yatağına koy, kirlenir diye korkma! 
Koy! Onu çiçeklerle bekle diyerek kendi 
alacağı çiçeği asker annesine takdim etti. 
Korkma adlı gösteriye büyük ilgi göste-
ren Seydikemerli vatandaşlar bu güzel 
etkinlik için Seydikemer Belediye Başkanı 
Yakup Otgöz’e, Başkan Yardımcısı Mustafa 
Karakuş’a ve Seydikemer Müftüsü Zekeri-
ye Bülbül’e teşekkür etti.




